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Ispred  zgrade  Vlade  Srbije  danas  se  očekuje
objedinjavanje  više  protesta  protiv  vlasti.

U  12  sati  zakazano  je  protestno  okupljanje  vojnog  i
policijskog sindikata, ali kome će se pridružiti, prvi put u
ovom  dnevnom  terminu  u  Beogradu,  i  „Protest  protiv
diktature“,  u  kome  mladi  demonstriraju  od  ponedeljka
uveče,  ali  i  Inicijativa  „Ne  da(vi)mo  Beograd“,  koja  je
proteklih  godinu  dana,  pod  simbolom  „žute  patke“,  bila
glavni organizator antivladinih okupljanja.

Nezadovoljstvo policije i  vojske uslovima u kojima rade i
nepoštovanje zakona logična je osnova za podršku, navode
na  društvenim  mrežama  aktivni  u  „Protestu  protiv
diktature“. Jedna studentkinja iz Beograda za naš list kaže
da nije potrebno da se zna njeno ime jer ono nije bitno,
pošto  je  ona  samo  delić  mase  onih  kojima  je  “dosta
vladavine tiranije”.

„Mi  smo  narod  kome  je  dosta”,  kaže  ona.  I  Nemanja
Milosavljević,  inicijator  protesta  „Protiv  diktature“,  na
Fejsbuk stranici pozvao je sve one koji su šetali ovih dana da
dođu ispred zgrade Vlade i pomognu da se glas sindikalaca
vojske  i  policije  čuje.  „Protest  protiv  diktature“  prvo  je
masovnije i redovnije okupljanje nezadovoljnih u Srbiji, koje
se  usmerava  i  organizuje  preko  Fejsbuka,  odnosno
društvenih mreža. Uz podršku protestu sindikata vojske i
policije,  jedan  broj  onih  koji  su  se  na  protestima  ili  na
Fejsbuku i upoznali nam kažu da su rešili da iskoriste svoje
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znanje u korist svih, pa tako spremaju poseban sajt na kojem
će građani moći da kandiduju zahteve protesta.

Sajt bi prema očekivanjima mogao do nedelje da bude gotov.
Kako nam je rečeno, grupa programera i pravnika se sastala
ovih dana sa planom da se omogući svakome da iskaže svoj
zahtev, kako zahtevi Univerziteta u Beogradu i Novom Sadu
ne bi bili predstavljani kao ukupni zahtevi protesta, jer je
protest širi od studentskog. Kako kažu, ima mnogo starijih
ljudi i penzionera, koji možda nemaju Fejsbuk a koji svaki
dan  šetaju,  pa  i  njima  treba  pružiti  šansu  da  kažu  svoj
zahtev. Strah koji se pojavio među protestantima jeste da
neko ne prisvoji protest i stavi se na njegovo čelo, makar to
bile i studentske organizacije u kojima se ne zna ko sedi i
šta radi.

Najpre  je  napravljena  stranica  za  glasanje  i  iskazivanje
zahteva, ali se pojavio problem velikog broja zahteva koji
nisu povezani, nesistematični su, ili pak van svake pameti
poput proganjanje iz zemlje, ili potpuno opšti kao što je bolji
standard života. To sve treba srediti, ističu u razgovoru za
Danas. Kako nam je rečeno, akcenat u pravljenju sajta je na
tome da bude bezbedno, da nema hakovanja i da se nađe
način da jedna osoba može samo jednom da glasa.

Pravnici  među protestantima će pogledati  sve predloge i
formulisati najbitnije i najpodržavanije, one koji su realni,
izvodljivi, jasni i glasni, a da opet budu usklađeni sa onim
šta  svi  žele.  Lista  predloženih  zahteva  izgleda  ovako  –
Vučićeva ostavka sa mesta premijera i predsednika, revizija
biračkog spiska i uvođenje elektronskog glasanja, čišćenje
institucija od ljudi koji su tamo zbog članstva u SNS, smena
članova RIK-a, razrešenje Maje Gojković,  smena urednika
RTS  i  RTV,  ponavljanje  predsedničkih  izbora,  obavezni
referendumi ubuduće za sva bitna pitanja, smena članova
saveta REM. Skot: Vlada dobro reagovala Ambasador SAD u
Srbiji Kajl Skot izjavio je za Radio Slobodna Evropa da su
postizborni protesti u Beogradu i drugim gradovima odraz
nezadovoljstva stanjem demokratije u Srbiji, ali i dodao da je
vlada dobro reagovala. Skot je dodao da je bilo zanimljivo
gledati  spontanost  protesta,  ali  i  reagovanje  Vlade  i



zaključio  „mislim  da  je  ovo  zapravo  vrlo  zdrav  fenomen“.

Miljuš: Nisam organizator protesta

Novinar  Branko  Miljuš,  reagujući  na  to  što  je  ministar
unutrašnjih poslova Nebojša Stefanović pomenuo i njegovo
ime uz konstataciju da su “protesti visokopolitički”, kaže za
Danas “da je u Srbiji sve kako bi trebalo da bude, ja bih
danas očekivao da me državni organi zaštite od pojedinih
tabloida i građanina Stefanović Nebojše zbog neosnovanog
etiketiranja mene kao organizatora protesta”.

–  Ali,  pošto  tabloidi  imaju  “izvore”  upravo  u  državnim
službama, a Stefanović Nebojša je ministar policije, onda je
jasno da država i njeni organi nisu u službi građana. I zato
ću nastaviti  da dajem svoj minimalni lični doprinos borbi
protiv  zloupotrebe  državnog  aparata  kroz  nastavak
prisustva  na  protestima.

Da demantujem tabloide i Stefanović Nebojšu neću, njima
ostavljam  da  dokažu  da  ja  nešto  organizujem,  a  sa
advokatima  ću  razmotriti  da  li  u  ovakvom  sistemu  ima
smisla tražiti pravdu i na sudu, izjavio je Miljuš za Danas.


